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В статье изложены результаты сравнительного контент-анализа интервью в интернет-газетах 

на русском и татарском языке «Бизнес online» и «Intertat.ru» за период с 1 июня 2012 г. по 

1 января 2014 г. Единицами анализа и счета стали тематика, вид интервью, стилистические 

приемы журналиста, использование оригинальных свойств интернет-СМИ. Всего проанали-

зировано 160 интервью.

Ключевые слова: интервью, интернет-издание, жанр, мультимедийность, интерактив-

ность, средства массовой информации, социальные сети.

The Usage of Multimedia and Interactive Features of the Internet in Electronic 
Newspapers of Tatarstan

A. N. Gilmanova

The article presents the results of a comparative content analysis of interviews in online newspapers 

Business online and Intertat.ru in the Russian and Tatar languages in the period from 1 June, 

2012 to 1 January, 2014. Units of analysis and calculation are the subject-matter, layout, journalist’s 

stylistic devices, as well as the use of the original online media properties. 160 interviews have been 

analyzed.

Key words: interview, online edition, genre, multimedia, interactive, mass media, social networks.
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